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Abstract (en)
The boat roof has a swiveling mechanism provided with a raising unit (6). A roof unit (5) is raisable by swiveling the raising unit around a swivel axis
to produce an opening gap between the roof unit and the remaining cover areas (4). The swiveling mechanism and the roof unit are designed to
raise the roof unit as a whole. The roof unit has an invariable outline and is designed as a part of a structure (3) on the boat deck of a boat (1).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Bootsdach insbesondere Yacht-Dach (5) auf einem Bootsdeck, wobei das Bootsdach ein Dachelement aufweist. Über
einen Schwenkmechanismus mit einer Hebeeinheit (6) ist das Dachelement (5) durch Verschwenken um eine Schwenkachse anhebbar, um
dadurch zu verbleibenden Deckbereichen (4) einen Öffnungsspalt zwischen dem Dachelement (5) und dem verbleibendem Deckbereich (4) zu
erzeugen. Die Erfindung betrifft außerdem ein Boot (1) mit einem solchen Bootsdach.
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